



Dagordning till styrelsemöte, Friluftsförbundet Getinge Treklövern kl 19:00 Måndag 4/9 2023, hemma hos Marcus.

Närvarande styrelseledamöter och suppleanter: Karin Måttgård, Marcus Karlsson,
Joakim Anehall, Carl Dock och Tobias Karlsson
Meddelat förhinder: Mikael Tham och Linda Lundvall

Ordförande är Kristofer Stenström

- 1. Mötets öppnande**
- 2. Godkännande av dagordning**
Dagordning godkänns
- 3. Sekreterare är Marcus Karlsson**
- 4. Val av justerare**
Carl Dock
- 5. Godkännande av föregående protokoll**
Protokollet får styrelsens godkännande
- 6. Rapport från Kassör – Karin**
Bidrag från kommunen – Karin/Linda
Bidragssökande från kommunen ligger på paus då det är en relativt liten inkomst till föreningen kontra tiden man får lägga på o söka.
Tobias ska kolla om detta går att göra smidigare om man kan samköra rapporteringen från FF till kommunens system.
Vi diskuterar även möjligheten att söka spons från olika företag.
Karin med hjälp från övriga i föreningen upprättar en ledarguide.
Gruppkonto nollas innan förts träffen på hösten och pengar som är kvar går till föreningskassan.
- 7. Rapport från medlemsansvarig – Tobias K**
I dag är vi 144 betalande medlemmar
21 medlemmar har inte betalt sin medlemsavgift
- 8. Rapport från utbildningsansvarig – Joakim**
3 st har varit iväg på utbildning Robin, Johanna, Sandra och Frida
Joakim åker nästa helg och vidareutbildar sig till strövarledare



9. Rapport från webbansvarig –Thobias

Inga ny rapporter

Thobias kollar möjlighet för gemensam kalender för bokningar av material & vindskydd.

10. Rapport från materialansvariga – (Mikael Tham, Carl Dock, Tobias Sörman, Marcus Karlsson) .

- Vad har gjorts sen senaste styrelsemöte?

Kanoter har kontrollerats och flytttestats

Tält har inventerats och kontrollerats, nya informationslappar har satts upp vid våra basläger.

En uppdaterad materiallista gjordes.

- Vad är på gång?

Några kanoter var inte sjödugliga, dessa lagas någon gång i framtiden när det finns stort behov av kanoter

- Är fyra trangia stormkök och en popcornryta inköpta?

Ja.

Styrelsen bestämmer att grupperna själva får köpa in gas till köken.

Materialgruppen kollar efter gravyrpenna till metall.



11. Ledarnas punkt

- Behöver vi någon som tar helhetsansvar för denna punkt nu när vi börjar bli många grupper och alla grupper har inte representant i styrelsen. Vem bör punkten i så fall ligga på, någon befintlig roll eller som ny roll? –

Karin/Kristofer

Det skall skrivas en text och läggas ut till ledarna där frågan ställs om ledarsammordnare. Karin skriver ihop ett förslag.

Vi gör en uppställning av ledare och utbildade ledare i varje grupp.

Utbildade i kursiv stil. Stämmer nedan uppställning?

- **Knyttegrupp födda 2020** – *Sandra Morén, Johanna Hjelmberg, Carl Dock, Åsa Wulff.*

- **Knyttegrupp födda 2019 (2018?)** – *Frida Andersson. Tobias Sörman, Lena Eckerbom, Karin Måttgård*

- **Mullegrupp födda 2017** – *Robin Andersson och Lars G.*

- **Strövargrupp födda 2016** – *Joakim Anehall, Oskar Eckerbom och David Måttgård.*

- **Strövargrupp födda 2015/2014** – *Marcus K, Viktor S och Thobias K. Torbjörn H hjälpledare.*

- **Lufsargrupp födda 2013** – *Krstofer S, Andras M. Hjälpledare en av barnens föräldrar Marcus/Sara.*

- **Lufsargrupp födda -12/-11/-10** – *Videline W, Jenny B, Linda L och Ida J.*

- **Ledarträffen i baslägret** – något vi vill ta upp från den?

12. Startkit för nya grupper. Vem/vilka tar ansvar för att ordna detta?

Materialgruppen tar tag i materialet till kittet. Lämna sedan vidare till någon som fixar tips och råd för att bli ledare.

13. Inköp av kläder till nya ledare, T-shirt och jackor. - Vem kan ordna detta?

Calle frågar Viktor om att beställa nya jackor.

Jacka eller väst med dragkedja

14. Hembygdsgården 50 år lördag 16/9 – Vilka är med då och vem tar ansvar för träffen?

Kristoffer är representant, Kristoffer fiskar i ledargruppen.



15. Sparbanksdagen lördag 9/9 - Vilka är med och vem/vilka tar ansvar?
Thobias Sörman är ansvarig, raggar fler som kan hjälpa till.

16. Hjulebergsdagarna – Rapport från Kristofer/Karin.

Positiv upplevelse för många som kom fram och frågade.

17. Övriga frågor

A – Temadagar där föreningen skall prioritera att delta på är framförallt hos arrangörer som bidrar med pengar till Treklövern

B – Marcus går på trygghetsmöte med samhällsföreningen den 12/10/23

C –

18. Beslut om nästa möte

27/11/23 Berte museum 19:00

19. Mötets avslutande

Justeras

Sekreterare

Marcus Karlsson

Justerare

Carl Dock